
PROTOKÓŁ NR III/10
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 22 grudnia 2010 r.

Sesja trwała od godz. 11.35 do godz. 12.35.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecny radny – Pan Robert Witeczek.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Halina Wiśniewska - Kierownik Ref. KOS,
· Zuzanna Szymańska  - Kierownik Ref. USC,
· Zofia Pietrzak - Inspektor Ref. RGO,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy,
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy,
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady
Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do
podejmowania uchwał.

Od godz. 11.35 do godz. 11.45 obecnych było 12 radnych, nieobecna radna Aneta Urbańska
i radna Agnieszka Liwarska.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą propozycję:

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin złożył wniosek o wprowadzenie zmiany
do porządku obrad polegającej na dodaniu w punkcie 3 porządku obrad „Podjęcie uchwał w
sprawach:”
podpunktu d) o brzmieniu:
d) projekt uchwały w sprawie ustalenia niewygasających wydatków z upływem roku

budżetowego 2010”.
Jest to uchwała porządkująca, która pozwoli nam na dokonanie wypłaty za świadczenie
usługi firmy, która dokonuje aktualizacji gminnej ewidencji zabytków wraz z programem
opieki nad zabytkami po dokonaniu ustaleń i konsultacji z Wojewódzkim Konserwatorem
Zabytków.
W związku z tym, iż nie można było zakończyć tej aktualizacji do końca bieżącego roku,
prosi o wprowadzenie przez Radę projektu uchwały w sprawie niewygasającego wydatku z
upływem roku 2010.

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku dotyczącego zmiany
porządku obrad.
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Za wnioskiem, aby w punkcie 3 porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” dodać
podpunkt d) o brzmieniu:
d) projekt uchwały w sprawie ustalenia niewygasających wydatków z upływem roku

budżetowego 2010
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do
przegłosowania porządku obrad po zmianie.

Za przyjęciem porządku obrad po zmianie  głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,
b) zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r.

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,
c) zmieniająca Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada

2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
na 2011 rok,

d) ustalenia niewygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2010.
4. Przyjęcie planów pracy Komisji na I półrocze 2011 r.
5. Przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2011 r.
6. Odpowiedzi na zapytania.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie Protokołu Nr II/10 z dnia 6 grudnia 2010 r.
9. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Grzegorz Szmigielski – Sołtys  Sołectwa Zagroby – chciałby uzyskać informację na temat
programu „Natura 2000”, kto jest odpowiedzialny za ten program, czy jest jakaś szansa, aby
ten program nas nie objął, czy można byłoby zorganizować spotkanie informacyjne z
mieszkańcami w tym temacie?

Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie – ul. między
Kościołem a Pl. 29 Listopada (podjazd pod Kościół) – prosiłaby o oczyszczenie tej ulicy ze
śniegu i błota pośniegowego, jest to szczególnie ważne w okresie przedświątecznym i
świątecznym.

Elżbieta Tarnowska – ma informację od Kierownika Krzysztofa Anyszki, że ta ulica będzie
odśnieżona dziś lub w dniu jutrzejszym.
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Danuta Szymańska – Sołtys Sołectwa Buszków – prosi o częstsze posypywanie dróg
piaskiem i solą, jest problem z podjazdem autobusów pod górki.

Józef Kowalski – zapytał, kto jest właścicielem nieruchomości na Dworcu PKP?

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – Dworzec PKP jest obiektem
należącym do którejś ze spółek PKP. Z tego, co mu wiadomo spółka ta zainteresowana
byłaby oddaniem gminie tej nieruchomości w dzierżawę. Jeśli gmina przejęłaby ten budynek,
ponosiłaby określone koszty z tego tytułu tj. koszty ogrzewania, oświetlenia, ubezpieczenia
budynku oraz koszt dzierżawy obiektu.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin –  odpowiedział na zapytania –
spotkanie odnośnie programu „Natura 2000” odbyło się takie spotkanie dla rad tydzień
temu, w tym spotkaniu uczestniczyło 2 radnych – Pan Robert Witeczek i Pan Mieczysław
Studziński oraz pracownik Urzędu Gminy. Przedstawiono nam wstępny zarys granic obszaru
„Natura 2000” oraz poinformowano naszych przedstawicieli, że przed objęciem tym
programem gmina się nie uchroni. Stwierdzono migrację gęsi na naszym terenie, w związku
z tym ma być wydzielony obszar „Natura 2000” pod tym kątem. Projekt obszaru był
konsultowany z radnymi, staraliśmy się ograniczyć obszar „Natura 2000” do minimum i
mamy nadzieję, że w tym zakresie zostanie on zaakceptowany.
W momencie, gdy otrzymamy projekt do konsultacji, będą organizowane spotkania z
mieszkańcami, a Rada będzie musiała zaopiniować przekazany projekt. Według naszej
wiedzy będzie to tylko forma opiniująca, a nie zatwierdzająca, w związku z czym nie
będziemy mieli decydującego wpływu na zmianę projektu obszaru „Natura 2000”.
W kwestii odśnieżania i posypywania solą, na bieżąco będziemy starali się te prace
wykonywać.

Od godz. 11.45 obecnych było 14 radnych, przybyła radna Aneta Urbańska  i radna
Agnieszka Liwarska.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010
rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2010 rok.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2010 rok.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2010 rok.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2010 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2010 rok.
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr III/6/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r.  w
sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/10
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie ustalenia składów
osobowych stałych Komisji Rady.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji
Rady głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr III/7/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zmieniająca Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9
listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2011 rok,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy
Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2011 rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie
Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie
Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w
sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie
Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
LXI/326/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu
Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXI/326/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Żychlin z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2011 rok głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr III/8/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) ustalenia niewygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2010.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia niewygasających
wydatków z upływem roku budżetowego 2010.
Poprosiła o poprawienie w § 1 ust. 1 projektu uchwały w tabeli w kolumnie „Ostateczny
termin realizacji” daty z „30.04.2010” na „30.04.2011”.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że jest problem z
Gminnym Programem Ewidencji Zabytków, gdyż musimy bazować na ewidencji w
Skierniewicach, która znajduje się u Konserwatora Zabytków. Konserwator przejął całą
dokumentację ewidencyjną z Płocka, a ten materiał jest ubogi. Są w ewidencji uwzględnione
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budynki, których faktycznie nie ma lub są wpisane takie budynki, których być nie powinno,
jak np. budynek, w którym znajduje się sklep Pana Romana Szymańskiego.

Innych uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia
niewygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2010.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia niewygasających wydatków z upływem
roku budżetowego 2010 głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr III/9/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 4. Przyjęcie planów pracy Komisji na I półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji
o przedstawienie planów pracy Komisji na I półrocze 2011 r.

1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy
Komisji na I półrocze 2011 r.

Od godz. 12.20 obecnych 13 radnych, nieobecna radna Zofia Pilarska.

Do przedstawionego planu pracy nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie planu pracy Komisji.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze
2011 r.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy
Komisji na I półrocze 2011 r.

Od godz. 12.24 obecnych 14 radnych, wróciła radna Zofia Pilarska.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie planu pracy Komisji.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na I półrocze 2011 r.
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na I półrocze 2011
r.

Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił plan pracy
Komisji na I półrocze 2011 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie planu pracy Komisji.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na I półrocze 2011 r.
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na I półrocze 2011
r.

Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił plan pracy
Komisji na I półrocze 2011 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie planu pracy Komisji.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na I półrocze 2011 r.
głosowało -  14 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na I półrocze 2011 r.

Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2011 r.

OPINIA KOMISJI:
Wszystkie Komisje przyjęły plan pracy Rady na I półrocze 2011 r.

Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na I półrocze 2011 r.

Za przyjęciem planu pracy Rady na I półrocze 2011 r. głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na Ipółrocze 2011 r.

Plan pracy Rady na I półrocze 2011 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Odpowiedzi na zapytania.
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2. Zapytania i wolne wnioski.

Do p-tu 7. Sprawy różne.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poprosił o spotkanie robocze z Radnymi,
które odbyłoby się między 10-14 stycznia 2011 r.

Do p-tu 8. Przyjęcie Protokołu Nr II/10 z dnia 6 grudnia 2010 r.

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr II/10 z dnia 6 grudnia 2010 r.

Za przyjęciem protokołu Nr II/10 z dnia 6 grudnia 2010 r.
głosowało -  13 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.
1  radna nie wzięła udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 9. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział w
Sesji Rady.

Zamknęła III Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka
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